
Fotowedstrijd
Waar namen we deze foto? 

Deel het met ons via zwevegem@n-va.be en 
maak kans op Zwevegemse Bonz!

Ps. de oplossing van de vorige fotowedstrijd? 
De foto werd genomen in de duiktank op Transfo.

N-VA Zwevegem mocht meer dan 100 leden en 
sympathisanten verwelkomen op het jaarlijkse ledenfeest 
op zondag 17 oktober. 

“Vorig jaar kon ons ledenfeest jammer genoeg niet 
doorgaan wegens corona. Dit jaar werd het een topeditie. 
Niet alleen omdat we met N-VA-ondervoorzitster Valerie 
Van Peel een topspreekster hadden kunnen strikken, die 
samen met Kamerlid Yngvild Ingels de politieke actua 
besprak. Maar ook omdat het de eerste keer sinds anderhalf 
jaar was dat we onze leden nog eens allemaal terugzagen”, 
zo vertelt afdelingsvoorzitster Isabelle Corbet.

Huldiging Erik Maes
De N-VA bestaat 20 jaar. Een uitgelezen kans om een 
N-VA’er van het eerste uur in de bloemetjes te zetten. Erik 
Maes was een van de stichters van de N-VA in Zwevegem, 
een ware pionier die ontzaglijk veel werk voor en achter de 
schermen heeft verricht. En die nog steeds actief is binnen 
onze afdeling.

Benieuwd naar het verhaal van Erik? 
Lees het op p. 3. 

Isabelle Corbet, 
voorzitter N-VA Zwevegem

Twintig jaar N-VA in Zwevegem

Yngvild Ingels en Valerie Van Peel kijken geamuseerd toe bij 
de toespraak van N-VA-pionier Erik Maes. 

Zwevegem
N-VA Zwevegemwww.n-va.be/zwevegemzwevegem@n-va.be
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N-VA Zwevegem staat voor een open, 
inclusief Zwevegem. Holebi’s vech-
ten nog dikwijls tegen onbegrip en 
afwijzing, tegen homofobe pesterijen 
of regelrecht geweld. De N-VA blij�  het 
voortouw nemen in het gevecht tegen 
vooroordelen en uitsluiting.

We stelden in de gemeenteraad van 
november daarom enkele concrete initi-
atieven voor die de gemeente zou
kunnen en moeten nemen. We hebben 
expliciet gevraagd aan het gemeente-
bestuur om alle initiatieven te bundelen 
in een actie in het meerjarenplan. Dat 
het gemeentebestuur ons voorstel heeft 
aanvaard, stemt ons hoopvol. Bij een 
volgende aanpassing van het meerjaren-
plan zal dit worden meegenomen.
We lichten onze voorstellen graag even 
toe.

Aanspreekpunt bij politie
De politie is een belangrijke speler in 
de strijd tegen discriminatie. N-VA 
Zwevegem stelt daarom voor om 
binnen de politiezone MIRA een 
‘referentieambtenaar voor discriminatie 
en haatmisdrijven’ aan te duiden en de 
nodige opleidingen te voorzien. 

Verder kan er ook nagedacht worden 
over het oprichten van een diversiteits-
netwerk om het thema discriminatie 
efficiënt te kunnen aankaarten. Die 
netwerken hebben onder meer als doel 
om diversiteit te bevorderen en in acht 
te nemen, zowel in de politiezone als bij 
de contacten van de politiezone met het 
publiek en met externe partners.

Meldpunt discriminatie
We willen duidelijk maken dat er in 
onze gemeente geen plaats is voor 
discriminatie. Daarom stellen we 
voor om alle meldpunten duidelijk te 
vermelden op de webstek en alle andere 
communicatie vanuit de gemeente. 
Hierbij denken we aan Unia, de 
Vlaamse Ombudsdienst en de lokale 
politie.

Schepen van Gelijke kansen
De N-VA stelt voor om een schepen 
van Gelijke kansen aan te stellen. De 
opdracht van de dienst bestaat er in de 
bevolking te sensibiliseren voor de gelij-
ke behandeling van de burgers ongeacht 
hun oorsprong, geslacht, sociale situatie, 
gezondheid, religieuze of filosofische 
overtuiging en leeftijd. Iedereen moet 
dezelfde rechten hebben.

Informatie op de gemeentelijke 
webstek
Op de webstek van de gemeente Zweve-
gem zou men de nodige linken moeten 
voorzien waar holebi- en transpersonen 
terecht kunnen voor extra informatie. 
Zoals bijvoorbeeld naar Lumi (Anonie-
me opvang- en infolijn voor al je vragen 
over gender en seksuele voorkeur) of 
regenbooghuizen, andere verenigin-
gen en organisaties. Deze kunnen ook 
opgenomen worden in gemeentelijke 
communicatie. 

Binnen het bestaande aanbod aan 
informatie van de gemeente aan de 
burgers wensen wij dat er ook aandacht 

besteed wordt aan onderwerpen zoals 
het holebi huwelijk.

Informatie aanbieden in 
bibliotheken
N-VA Zwevegem wil extra informatie 
omtrent LGBTQ+ voorzien in de open-
bare bibliotheek en de Bibbus. In de 
bibliotheek moet erop worden toegezien 
dat er voldoende informatie beschikbaar 
is voor holebi’s. 

Ondertekenen van het
Regenboogcharter
Het regenboogcharter legt de nadruk op 
zes doelstellingen. Steden en gemeenten 
die het charter ondertekenen engage-
ren zich bijvoorbeeld om de veiligheid 
in hun stad of gemeente te verhogen. 
We zouden dan ook graag zien dat 
de gemeente Zwevegem dat charter 
ondertekent en de nodige engagementen 
aangaat.

Kortom, een beleid dat zich meer inzet 
voor holebi- en transinwoners. 
Veel jongeren worstelen met hun ge-
aardheid, met hoge zelfdodingcijfers tot 
gevolg. Als de gemeente een duidelijk 
signaal geeft dat holebi’s welkom zijn en 
geweld tegen hen niet wordt getolereerd, 
is dat een enome 
steun.

Tom Verkest, 
bestuurslid

N-VA ijvert voor holebi-vriendelijk Zwevegem 
Concrete voorstellen op de gemeenteraad

zwevegem@n-va.be
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“Mijn naam is Erik Maes en ik ben ge-
boren  - jawel - op Kerstmis 1948. Deze 
jongen sleet een onbezorgde kindertijd op 
de Zwevegemse Kreupelwijk. Als tiener 
kwam de muziek boven. De muzieklessen 
van meester Amez wierpen hun vruchten 
af en Erik, samen met enkele Waregemse 
vrienden, vormde zijn eerste groepje. 
“Ricky Noel en de Silhouettes” waarmee 
we met succes de toenmalige danszalen 
vulden. 92 optredens in 1967! Geen tijd, 
geen mening over politiek. Vlaming, 
Belg? Er werd zelfs niet over nagedacht.

‘Maar’ Vlamingen
Toen kwam het leger, meteen het einde 
van ons orkest. Toen zag en ervaarde ik 
in Duitsland hoe “België” omging met 
die Vlaamse jongens. Niet alleen de - in 
absolute meerderheid - Waalse miliciens, 
maar ook onze eigen oversten deden hun 
uiterste best om ons te wijzen op het feit 
dat wij “maar Vlamingen” waren, en het 
besef groeide bij mij sterk: dit land zou 
nooit meer het mijne zijn!

Den afzwaai, liefje leren kennen, later 
getrouwd, samen kregen we een zoon, 
het leven ging verder. Tot ik in 1972 op-
nieuw, met nog méér succes, de muzikale 
draad op nam en we als “Ricky and the 
Lords” gedurende 13 jaar podia zowel in 

Oost- en West-Vlaanderen bestormden. 
Een prachtige tijd. Maar de leeftijd kent 
geen genade. Ik werd 35 en disco en an-
dere toestanden maakten het ons steeds 
moeilijker, tot ik er eind 85 mee ophield. 
Voorgoed? 

Gemeenteraadslid
Als bewuste Vlaming werd ik dan aange-
sproken om aan te sluiten bij het bestuur 
van de plaatselijke Volksunie. Lid was ik 
immers al geruime tijd. Aldus stond ik in 
1988 voor de eerste maal op de VU-lijst 
voor de gemeenteraad, zonder succes 
echter. Dat succes was er wel in 1994 toen 
er met de lijst ZW2000 een tiental zetels 
werden binnengehaald waarvan twee 
voor onze afdeling. Bea Bossuyt en ikzelf 
werden verkozen, Blanca Rigole werd 
OCMW-raadslid. Dit mocht echter niet 
blijven duren: bij de volgende verkiezing 
(2000) viel onze lijst terug op acht zetels 
en werd ik als enige VU’er verkozen. 
Maar het kon nog erger, toen in 2006 
onze inmiddels tot de N-VA omgedoopte 
partij een kartel ging vormen met de toen 
nog grote CD&V. We werden gewoon 
weggestemd. Alleen Wim Monteyne 
kreeg een plaatsje in de OCMW raad.

Maar als de nood het hoogst is … In 2012 
rezen we uit onze as en rijfden we onder 

de N-VA-vlag zomaar zeven zetels binnen 
en haalden we samen met onze coalitie-
partners de CD&V uit hun machtspositie. 
Na meer dan 100 jaar werden zij naar de 
oppositie verwezen.

Stank voor dank
Politiek is evenwel soms niet te vatten. 
In 2012 werden we geprezen door onze 
politieke bondgenoten; we haalden 
immers samen 14 zetels, de meerderheid. 
In 2018 haalden diezelfde partijen samen 
15 zetels, dus dachten we gewoon door te 
gaan, niet? Neen, onze ‘partner’ verkoos 
samen te gaan met CD&V. De N-VA werd 
schaamteloos gewipt, stank voor dank 
werd ons deel.

Politiek testament
Dit laatste behoort evenwel al tot mijn 
politiek testament. Ik stond dan niet meer 
op de lijst en spendeer nu mijn ruime 
vrije tijd opnieuw aan de muziek - jawel, 
terug met optredens - en ook aan mijn 
engagement bij de voetbal bij ons Zweve-
gem Sport. 

Ik weet namelijk dat N-VA Zwevegem in 
goede handen is bij een verjongd en dyna-
misch bestuur. De toekomst wenkt!” 

Een verhaal, 
zoals er vele zijn
Erik Maes richtte 20 jaar geleden N-VA Zwevegem 
op. Zijn verhaal? Dat laten we graag door hem zelf 
vertellen, in zijn gekende stijl. 

Politiek is ploegsport. Naast Erik zetten nog vele anderen hun schouders onder het N-VA-project. Toen en nu. Bijvoorbeeld Erwin Bossuyt, Blanca  Rigole, 
Omer Devos en vele anderen. Wil je ook meewerken aan de uitbouw van de N-VA in Zwevegem? Contacteer ons dan via zwevegem@n-va.be!

Van links naar rechts: Filip Dhont, Eddy Defoor, N-VA-ondervoorzitster Valerie Van Peel, Paul Clinckemalie, N-VA-Kamerlid Yngvild Ingels, Tom Roose, 
Pascal Maertens, Isabelle Corbet, Arthur Buckens, Christiane Deprez, Marc Vanneste, Irina Devos, Sofi e Vermeulen, Jorgen Deman, Frieda Cremers, 
Erik Maes, Eddy Galle, Karel Maertens, Kaatje Deforche, Ann Vanbossele, Frédéric Hénonin, Johan Rollez. 
Ontbreken op de foto: Wim Monteyne, Kaat Defoirdt, Gilles Vanoutrive, Lies Defoor en Marc Vervaeke

www.n-va.be/zwevegem
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


